



Sarah Xiao

Sarah Xiao is a Registered Nurse and PhD candidate at the Lawrence S. Bloomberg Faculty of Nursing at the University of Toronto. She holds a Bachelor of Nursing Science and a Master of Science in Nursing from Queen's University, and was a recipient of the Dr. Margaret Angus Research Fellowship from the Museum of Health Care. Her research interests are in improvement science, healthcare quality measurement, and health services outcomes and evaluation. For her doctoral thesis, Sarah is developing an instrument to measure the quality of discharge planning processes in mental healthcare settings. Sarah is currently serving as a Chapter Leader with the Institute for Healthcare Improvement (IHI) Open School at the University of Toronto, where she is leading a campaign project aimed at raising awareness and reducing stigma associated with substance use disorders. This is her first year participating in the Student Working Group and she looks forward to collaborating with other like-minded individuals who are passionate about mental health and health system improvement.

Sarah Xiao est infirmière autorisée et candidate au doctorat à la faculté des sciences infirmières Lawrence S. Bloomberg de l'Université de Toronto. Titulaire d'un baccalauréat en sciences infirmières et d'une maîtrise en sciences infirmières de l'Université Queen's, elle a également reçu la bourse de recherche du Dr Margaret Angus du Musée des soins de santé. Ses recherches portent sur la science de l'amélioration, la mesure de la qualité des soins de santé, les résultats des soins de santé et l'évaluation des services de santé. Pour sa thèse de doctorat, Sarah élabore un instrument permettant de mesurer la qualité des processus de planification du congé dans des établissements de santé mentale. Sarah est actuellement chef de section à l'Institute for Healthcare Improvement (IHI) Open School de l'Université de Toronto, où elle dirige un projet de campagne visant sensibiliser le public aux problèmes de toxicomanie et à réduire le risque de stigmatisation. Il s'agit de sa première année en tant que membre du Groupe de travail des étudiants et elle se réjouit de collaborer avec d'autres personnes qui partagent les mêmes idées et sont passionnées par la santé mentale et l'amélioration du système de santé.